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Zápis z 9. jednání Komise pro sport a volný čas 
dne 25. 5. 2015 

Přítomní členové:  Leoš Chalupa, Petr Staněk, MUDr. Jan Mokříš, David Sochor, Miroslav Stehno, 
Bohumil Trávník, MUDr. Dagmar Vencálková, Mgr. Zdeňka Volavá, 
Michal Hubert Zrůst, MSc. 

Dále přítomni:  Mgr. Zdeněk Navrátil – starosta, Bc. Ladislav Bárta – zastupitel, Václav Košťál 

Omluveni:  Ing. Vlastimil Forst, Petr Kos, Ing. Radek Nedělka, DiS. Pavel Novotný, David Odvárka, 

Ing. Petr Stoček 

Prohlídka sportovní haly TJ Žďár nad Sázavou a sportovišť ve správě SPORTIS 

Přítomní  členové  komise  byli  tajemníkem  TJ  Žďár  nad  Sázavou  Mgr.  Miloslavem  Strakou 
seznámeni s provozem, stavem a plánem oprav sportovní haly na Bouchalkách, která je v majetku 
TJ Žďár nad Sázavou. 
Následně  komisi  seznámil  ředitel  PO  SPORTIS  MVDr.  Vladimír  Kovařík  a  Ing.  Jozef  Vanko 
s provozem,  stavem  a  plánem  oprav  zimního  stadionu,  fotbalových  hřišť  na  Bouchalkách  a 
tenisových kurtů. 
Fungování a zázemí FC ŽĎAS Žďár nad Sázavou na  fotbalových hřištích představil komisi p.  Josef 
Růžička. Zázemí tenisových kurtů a seznámení se s činností tenisového oddílu TJ Žďár nad Sázavou 
provedl  člen  komise  p.  Leoš  Chalupa,  který  zároveň  přítomných  v krátké  prezentaci  představil 
tenisový  oddíl,  jeho  zázemí  s návrhy  zbudování  zastřešených  tenisových  kurtů.  Komise  byla 
seznámena s velmi špatným stavem budov zázemí na fotbalových hřištích a tenisových kurtech. Při 
této  příležitosti  informoval  komisi  zastupitel  Bc.  Ladislav  Bárta  o  již  urbanisticky  zpracované 
projektové  dokumentaci  k revitalizaci  navštívených  sportovišť,  která  vznikla  po  diskusi  všech 
dotčených  sportovních oddílů. P.  starosta vyslovil odhodlanost vedení města  zahájit první etapu 
revitalizace  sportovišť  úpravou  prostranství  za  zimním  stadionem  a  sportovní  halou  v okamžiku 
získání dotace na její realizaci. 
 
Zapsal: Václav Košťál 

Dne: 25. 5. 2015 

Předseda sportovní komise: 


